
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 30. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 17
Forslag til lov om ophævelse af lov om næringsbrev til visse fødevarevirksom-
heder og om ændring af lov om restaurationsvirksomhed og alkoholbevilling
m.v. (Afskaffelse af næringsbrevsordningen).
Af erhvervs- og vækstministeren (Henrik Sass Larsen)

Spørgsmål 6
Vil ministeren redegøre for, om regeringen agter at forhøje de såkaldte ''cola-
bøder'' ved overtrædelse af punktafgiftslovene og pantbekendtgørelsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne-Mette Winther Christiansen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne-Mette.Christians-
en@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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